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Από το υπ’αριθ. 2/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 18/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση ασφάλισης και ανανέωσης ασφάλειας των 
αυτοκινήτων, μηχανημάτων και δικύκλων του 
Δήμου στην  ΑΕΕΓΑ «Η ΕΘΝΙΚΗ» ». 

 
       Σήμερα  19 Ιανουαρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 15-1-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. Κων/νος 
Βαφείδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν 
παρόντα 16  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Δ. Αδάμου         ----- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου  
4. Κ. Κόλβατζης Α. Μαρκούλης  
5. Α. Δελαβερίδης Χ. Παπαγεωργίου  
6. Θ. Τέτος Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
7. Ε. Λελεκάκης B. Tσίλης  
8. Κ. Γκαβαϊσές Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Πάρεδροι 

   9. Α. Καραντουμάνης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Λ. Τάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
 11. Ε. Παναγιωτίδης   Θ. Δεμερτζής 
12. Ο. Σιδηρόπουλος    
13. E. Σοφιανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:    Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ΄αριθ. 9/98 
14. Γ. Χιονίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Κόλβατζης και αποχώρησαν 
15. Δ. Ζαμάνης οι κ. κ. Κ. Κόλβατζης, Α. Καραντουμάνης και Δ. Ζαμάνης. 
16. Μ. Αδαλόγλου  
 



 Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 29-12-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι με τις υπ’ 
αριθμ. 339/83, 110/86, 417/87, 306/88, 16/89, 678/90, 535/91, 213/91, 550/92, 210/93, 
493/94, 147/95, 439/95 και 39/97 αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου  εγκρίθηκε η 
ασφάλιση των Δημοτικών οχημάτων στην ασφαλιστική εταιρία «Η ΕΘΝΙΚΗ». 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο  
1. Να εγκρίνει την ασφάλιση του ΚΗΥ 1780 στην Ασφαλιστική Εταιρεία «Η 
ΕΘΝΙΚΗ». 
2. Να εγκρίνει την ανανέωση της ασφάλισης: 
 α) των αυτοκινήτων ΚΗΥ 1719, ΚΗΥ 1720, ΚΗΥ  1721, ΚΗΥ  1722, ΚΗΥ  1723, 
ΚΗΥ  1767, ΚΗΥ  1768, ΚΗΥ  1779, ΚΗΥ  1727, ΚΗΥ  1728, ΚΗΥ  1781, ΚΗΥ   
1733, ΚΗΥ  1726, ΚΗΥ  1775, ΚΗΥ 1715, ΚΗΥ  1716, ΚΗΥ  1717, ΚΗΥ  1725,     
ΚΗΥ  1771,  ΚΗΥ 1777, ΚΗΥ  1783, ΚΗΥ 1794 και ΚΗΥ 1895. 
 β) των μηχανημάτων έργων ΑΜ 59648, ΜΕ  45812, ΜΕ  27153, ΜΕ  32132, ΜΕ   
32140, ΜΕ  45804. 
 γ) των δικύκλων ΟΙ  5718, ΟΙ  5719, ΟΙ  1323, ΟΙ 3535, στην Ασφαλιστική Εταιρεία 
«ΕΘΝΙΚΗ» για το χρονικό διάστημα από 1-1-1998 έως 1-1-1999 αντί του ποσού των 
3.294.852 δρχ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Παναγιωτίδης : Θέλω να μιλήσω και με την εμπειρία μου ως ασφαλιστή. 
Υπάρχει τώρα η δυνατότητα από το νόμο να γίνονται διαπραγματεύσεις για φθηνότερο 
ασφάλιστρο. Θα πρότεινα ν΄αναβληθεί το θέμα και να γίνει μία διακήρυξη. Αν θέλετε 
να περιορίσετε τις ασφ. εταιρείες και να είναι οι φερέγγυες.Οποιος θα κάνει την 
καλύτερη προσφορά ν΄ασφαλίσει τα αυτ/τα. Είναι μεγάλα τα ποσά. 
 Ποτουρίδης : Αυτό το κάναμε πέρσι. Περάσαμε από τις ασφ. εταιρείες και 
δώσαμε σε όλες τον τύπο των αυτ/των που έχουμε και όλα τα χαρακτηριστικά στοιχεία 
που χρειάζονται προκειμένου να έχουμε μία ενιαία ασφάλιση όλων των αυτ/των που ν’ 
αρχίζει και να τελειώνει ταυτόχρονα για όλα. Κάναμε δηλ. ένα νοικοκύρεμα στην 
ασφάλιση των αυτ/των. Δεν ενδιαφέρθηκε καμία πλην της Εθνικής ασφαλιστικής. Είχα 
και προσωπικήεπαφή με τις ασφάλειες αλλά δεν ενδιαφέρθηκε κανένας. 
Δεν ενδιαφέρθηκαν διότι τα απορριμματοφόρα αυτ/τα δημιουργούν πολλές ζημιές στην 
πόλη και δεν τα θέλουν οι ασφ. εταιρείες. Να σας πληροφορήσω ακόμη ότι πρόσφατα 
ασφαλίσαμε κτίρια του Δήμου για κλοπή, είχαμε κλοπή, μας αποζ/σαν αλλά στη 
συνέχεια στείλαμε ν’ ασφαλίσουν σχολεία στην ίδια ασφ. εταιρεία και δεν δέχεται να 
τ’ασφαλίσει γιατί τα κλέβουν κάθε μέρα. Καταλαβαίνετε τι παιχνίδια παίζονται πίσω 
από τις ασφ. εταιρείες. Πάντως διερευνήσαμε κι΄αυτή τη στιγμή έχουμε τις 
χαμηλότερες τιμές τουλάχιστον απ΄αυτούς που ενδιαφέρθηκαν. 
 Πρόεδρος : Επί της αντιπροτάσεως του κ. Παναγιωτίδη για αναβολή για να γίνει 
πρόχειρος διαγωνισμός με τη συμμετοχή των φερέγγυων ασφ. εταιρειών, ποιοί 
συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: Ε. Παναγιωτίδης, Ο. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Γ. Χιονίδης. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: Κ. Ασλάνογλου, Ι. 
Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Α. Δελαβερίδης, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές, 
Λ. Τάκης, Μ. Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία συζητείται το θέμα, τώρα. 



 Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν να εγκριθεί η ανανέωση της ασφάλισης των 
αυτ/των του Δήμου στην Εθνική Ασφαλιστική; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: Κ. Ασλάνογλου, Ι. 
Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Α. Δελαβερίδης, Θ. Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές, 
Λ. Τάκης, Μ. Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανένας σύμβουλος. 
 Πρόεδρος : Λευκά ; 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 4 σύμβουλοι: Ε. Παναγιωτίδης , Ο. Σιδηρόπουλος, Ε. 
Σοφιανίδης, Γ. Χιονίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 29-12-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Μενέλαου Ποτουρίδη. 
2. - Τις προγενέστερες αποφάσεις του, που αναφέρονται στο εισηγητικό σημείωμα, 
σύμφωνα με τις οποίες εγκρίθηκε η ασφάλιση των δημοτικών οχημάτων και δικύκλων 
στην ΑΕΕΓΑ «Η ΕΘΝΙΚΗ». 
3. - Οτι σκόπιμο είναι να εγκριθεί η ασφάλιση και η ανανέωση ασφάλειας των αυτ/των, 
μηχ/των και δικύκλων του Δήμου στην «ΕΘΝΙΚΗ» ασφαλιστική εταιρία. 
4. -  Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1998 και στον Κ.Α 072.3 υπάρχει 
γραμμένη πίστωση για την πληρωμή των ασφαλίστρων των δημοτικών αυτ/των, 
μηχανημάτων και μοτοποδηλάτων. 
5. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.-  Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την ασφάλιση του αυτ/του, ΚΗΥ 1780 στην Α.Ε.Ε.Γ.Α «Η 
ΕΘΝΙΚΗ» για το χρονικό διάστημα από 1-1-1998 έως 1-1-1999. 
 Β) Εγκρίνει την ανανέωση της ασφάλισης : 
1. Των αυτ/των με πινακίδες κυκλοφορίας: ΚΗΥ -1715, ΚΗΥ -1716, ΚΗΥ -1717, 
ΚΗΥ -1719, ΚΗΥ -1720, ΚΗΥ -1721, ΚΗΥ -1722, ΚΗΥ -1723, ΚΗΥ -1725, ΚΗΥ -
1726, ΚΗΥ -1727, ΚΗΥ -1728, ΚΗΥ -1733, ΚΗΥ -1767, ΚΗΥ-1768, ΚΗΥ -1771, 
ΚΗΥ -1775, ΚΗΥ -1777, ΚΗΥ -1779, ΚΗΥ -1781, ΚΗΥ -1783, ΚΗΥ 1794 και ΚΗΥ 
1895. 
2. Των μηχανημάτων έργων με πινακίδες κυκλοφορίας: ΑΜ - 59648, ΜΕ - 27153, ΜΕ 
- 32132, ΜΕ - 32140, ΜΕ - 45804 και ΜΕ - 45812. 
3. Των δικύκλων με πινακίδες κυκλοφορίας: ΟΙ -1323, ΟΙ -3535, ΟΙ -5718, και ΟΙ - 
5719, στην Α.Ε.Ε.Γ.Α «Η ΕΘΝΙΚΗ» για το χρονικό διάστημα από 1-1-1998 έως 1-1-
1999, αντί του ποσού των 3.294.852 δρχ.  
 Γ) Ψηφίζει συνολικά ποσό δρχ. 3.294.852 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 072.3 
«ασφάλιστρα εν γένει» του προϋπολογισμού  του Δήμου οικονομικού έτους 1998 για 
την πληρωμή στην Α.Ε.Ε.Γ.Α «Η ΕΘΝΙΚΗ» των ασφαλίστρων των παραπάνω 
δημοτικών αυτ/των μοτοποδηλάτων και μηχανημάτων. 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  18 / 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης   

 Μ. Ποτουρίδης   
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης   

 Α. Δελαβερίδης   
 Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   
 Λ. Τάκης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Ε. Παναγιωτίδης   
 Ο. Σιδηρόπουλος   
 E. Σοφιανίδης   
 Γ. Χιονίδης   
 Δ. Ζαμάνης   

 Μ. Αδαλόγλου   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 3-2-1998 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 


